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Xavier López (Aj. Pont de Molins): Bon dia. Per què no es financen fotovoltaiques 

d'autoconsum? Només comunitats energètiques 

Resposta: s’aposta per l’autoconsum compartit amb ciutadania, sense un mínim de percentatge 

de cessió. 

Xavier López (Aj. Pont de Molins): però en el PAESC hi ha actuació per autoconsum, no 

compartit, que no queda finançat.  

Resposta: No totes les accions les PAESC es financen a través de subvenció. 

___________________________ 

Montse Piña: Bon dia, quan s'entra al portal de subvencions, et fa escollir un certificat  

electrònic que agafa per defecte, només em surt escollir l'ens Ajuntament i no em surt cap altre 

opció però a dades del sol·licitant surt el meu nom i no el de l'alcalde, això no seria correcte, 

com es podrà modificar? perdó, vull dir que et fa escollir entitat de treball i no un certificat 

electrònic. 

Marc Marí, cap del Servei de Medi Ambient: bon dia, l'ordinador des del que es fa la 

sol·licitud hauria de tenir el certificat de l'alcalde o alcaldessa, ja que qui signarà la sol·licitud 

serà ell/a 

Montse Piña: Hola Marc, al meu ordinador ja li tinc el certificat de l'alcalde i no em deixa 

escollir 

Montse Piña: no em deixa triar, no sé si quan haguem de signar es podrà escollir i es 

modificaria per si sol les dades 

Marc Marí, cap del Servei de Medi Ambient: Montse, la persona que apareix en el portal és 

la mateixa que està habilitada per fer enviaments per eacat i pot ser la secretaria o secretari. 

Alcaldia ha de signar el model de sol·licitud que es descarrega i es signa fora del portal i després 

es carrega i s'envia amb la resta de la documentació 

Montse Piña: Gràcies Marc, ho haurem de provar perquè no em surt la secretària, surten les 

meves dades, ho provarem des d'un altre PC, merci! 

Marc Marí, cap del Servei de Medi Ambient: Montse, és indiferent qui envia la sol·licitud des 

de l'ajuntament. Pot ser personal administratiu. El que és important és que l'alcalde hagi signat 

el model de sol·licitud 

Montse Piña: Gràcies Marc! 

Sílvia Guitart - Avinyonet de Puigventós: A mi, amb una altra subvenció, em va passar el 

mateix. Sortien les meves dades i no les del secretari/alcaldessa. 

____________________________ 



Josep Vilanova: Els municipis que tenim el pla caducat i el nou pla  el tenim pendent de rebre'l 

des de la Diputació... com cobrim la part de presentar pla de prevenció?  Merci 

Marc Marí, cap del Servei de Medi Ambient: Josep, en aquest cas, el pla caducat és suficient 

____________________________ 

 

Manel Clemente: Les Guilleries i el Montseny queden fora de la línia 6. On hem de 

demanar la subvenció de Central d'estiu? 

Marc Marí, cap del Servei de Medi Ambient: Manel, la central de coordinació de Guilleries 

Montseny s'inclou en la convocatòria d'ajuts del Parc Natural del Montseny, que està a punt de 

sortir 

Manel Clemente: Gràcies Marc 

___________________ 

Xevi Quintana Federació ADF Garrotxa: Bon dia cal que les adf tinguem un pla de prevenció en 

els llocs que ja hi ha un pla de prevenció  existent al municipi, municipis agrupats o massís. Al 

final es el mateix 

Josep Maria Gomis-Diputació de Girona: Bon dia, Xevi. Si hi ha PPIF municipals o de 

massís no cal que l'ADF també en tingui. 

___________________ 

rnoguer - CCAE: Amb el canvi de calendari com queden els manteniments de les franges del 

2025? 

rnoguer - CCAE: Les actuacions previstes en PPIF 

Josep Maria Gomis-Diputació de Girona: Ramon, aquest any sortirà una nova 

convocatòria anticipada per les actuacions de l'any que ve. 

Marc Marí, cap del Servei de Medi Ambient: amb el canvi de calendari de les subvencions 

forestals cal comptar tots els treballs que es te previst fer des d'ara fins al moment de justificar 

la subvenció el 2025 (en general des d'ara fins a final d'hivern de 2025, ja que a l'estiu de 2025, 

possiblement no es podran fer treball forestals, per risc d'incendis). Els treballs que es tingui 

previst fer la tardor de 2025 seran objecte de la següent convocatòria. 

_________________________________ 

Usuari: perdoneu que abans he preguntat per si hi havia alguna subvenció per a executar la 

franja de protecció però no m he presentat. Núria Ros de Palau de Santa Eulàlia. gràcies 

rnoguer – CCAE: Diputació només paga manteniments de franges. Les primeres actuacions les 

subvenciona la Generalitat 

_________________________________ 

 

 



Josep riera: La Diputació emplenarà dipòsits com altres anys? 

Marc Marí, cap del Servei de Medi Ambient: Josep Riera, sí, la diputació emplenarà dipòsits 

com altres anys. L'acció d'emplenament que es pot subvencionar a les ADF és complementària. 

_____________________________ 

Joaquim Massagú - Aj. Caldes de Malavella: Si un ajuntament no té el PAES/PAESC aprovat 

no pot optar a les línies 1, 2 i 3? 

Resposta: No 

___________________________ 

Joaquim Massagú - Aj. Caldes de Malavella: La substitució d'un enllumenat d'un camp de 

futbol per tipus LED estaria a L1 o L2? 

Marc Marí, cap del Servei de Medi Ambient: Il·luminació de camps de futbol és línia 2 

_______________________________ 

Eva Agulló - Aj. Vilablareix: Línia 1: es subvenciona la instal·lació de sistemes de telegestió 

o telemesura en algun quadre d'enllumenat? 

Marc Marí, cap del Servei de Medi Ambient: Vilablareix, la Línia 1 no subvenciona sistemes 

de telegestió o telemesura, però si que s’atorga puntuació en cas de l’actuació contempli la 

instal·lació d’aquests aparells en els quadres d’enllumenat. 

__________________________ 

Eva Agulló - Aj. Vilablareix: Línia 2: se subvencionen campanyes de prevenció de residus? 

Marc Marí, cap del Servei de Medi Ambient: Vilablareix, sí, és subvencionable la despesa per 

a les campanyes de prevenció de residus. Mireu els detalls dels conceptes subvencionables i no 

subvencionables de les bases per saber el tipus de despesa que entraria (Línia 3) 

_________________________ 

Isabel: La memòria descriptiva de l'actuació per la línia 2 (millores envolupant tèrmica) quin 

nivell de detall ha de tenir? cal certificar l'estalvi energètic que suposa la millora? 

Resposta:  En el full de sol·licitud normalitzat caldrà indicar l’estalvi energètic que suposa la 

millora. La memòria de la sol·licitud ha de contenir les especificacions tècniques de l’actuació, 

per tant també l’estalvi previst. I finalment, a memòria justificativa ha d’incloure la informació 

relativa als indicadors, que com a mínim seran els següents: 

- Quan escaigui, producció anual d’energia renovable (kWh). 
- Estalvi energètic anual estimat (kWh). 
- Estalvi anual estimat d’emissions de gasos amb efecte d’hivernacle (tCO2eq). 
- Quan escaigui, potència instal·lada amb la subvenció (kW). 
- Quan escaigui, percentatge actual de recollida selectiva i percentatge resultant previst una 
vegada implantat el sistema de recollida porta a porta. 
- Quan escaigui, nombre d’edificis on s’han dut a terme actuacions. 
- Quan escaigui, nombre de punts de recàrrega de vehicles elèctrics. 
_______________________ 



Josep Martín-CCGarrotxa: Els Ajs que no han pogut aprovar el PAESC en no tenir el 

document final, i s'ha de referenciar en el PAES que es va redactar fa més de 10 anys. Hi haurà 

moltes accions que ara es vulguin plantejar i no hi constin (com els autoconsums compartits i 

d'altres que la tecnologia no es contemplaven. Es podrà proposar una acció "nova"? 

Resposta: Si no hi ha l’acció contemplada a l’antic PAES, caldrà fer la fitxa de la nova acció i 

aprovar-la pel PLE. 

____________________________ 

Ajuntament d'Amer: per la línia enllumenat exterior, entenem que la instal·lació a canviar 

només seria la part de la lluminària, i no caldria canviar el poste que la sosté 

Resposta: Correcte, únicament es subvenciona la lluminària, els suports no. 

_______________ 

Isaac OCTE Garrotxa: Hola, ¿es considerarien vàlids per a la subvenció del Pla a l'Acció els 

carregadors adjunts amb el benentès que aquests models tenen connectors o cables tipus 2 

però no tipus CCS i que les potències, inevitablement, superen els 7kW però es poden limitar 

per programa i proteccions? 

- Circutor URBAN T22-C2  

- Circutor URBAN T24-MIX 

- Simon Hi-Neon 14,8kW en qualsevol variant (amb connector o cable) 

Gràcies. 

Resposta: Els punts de recàrrega han de tenir com a mínim els 2 sistemes de recàrrega 

(connectors). Si no compleixen el protocol CSS no seran subvencionables. 

Per tal que els punts de recàrrega siguin subvencionables han de complir els requisits següents: 

- Instal·lació de punts de càrrega amb potència de fins a 7 kW d’accés públic per instal·lar als 

nuclis urbans, en zones d’aparcaments o a la via pública, sempre que sigui de mode de càrrega 

3 (IEC 61851-1). 

- Accés de l’usuari a la càrrega: el servei de recàrrega l’ha de poder desbloquejar qualsevol usuari 

de vehicle elèctric, sense intervenció de terceres persones i sense necessitat d’haver estat donat 

d’alta prèviament en cap servei. 

- L’estació de recàrrega d’accés públic ha de disposar d’un sistema de pagament TPV centralitzat 

que pugui donar servei a diferents punts de recàrrega. 

- Les estacions han de poder oferir un servei de recàrrega elèctrica amb, com a mínim, els 

següents connectors: connector tipus 2, protocol CCS Combo 2. 

____________________________ 

 
Línia 2: un ajuntament podria demanar la substitució de finestres per més d'un equipament? 
 
Resposta: SI, es pot sol·licitar més d'una actuació i/o en diversos equipaments 

________________________ 



Línia 2: quan dieu que no subvencioneu les bombes aire-aire us referiu al sistemes de bomba de 
calor tipus splits que els ajuntaments demanaven en substitució dels radiadors elèctrics? 
 
Resposta: Si, és això, és el típic aparell d'aire condicionat amb bomba de calor (és a dir, d'aire 
fred i calent) 
_______________________ 
 
El criteri del compromís de la compensació d'emissions com ho hem de transcriure a la 
memòria? S'ha de presentar el resum d'algun projecte de compensació o bé que es realitzarà a 
través del vostre portal.....com ho indiquem perquè sigui puntuat?  
 
 
Resposta: S'ha de fer en el full de sol·licitud normalitzat. Hi ha un punt on l'alcalde/essa fa una 
declaració en que l'ajuntament es compromet a fer la compensació de les emissions generades 
durant l'execució de l'acció subvencionada. 
 
Per tal que sigui puntuat, únicament caldrà la declaració de l'alcalde/essa en que es compromet 
a fer-la, i en el moment de la justificació caldrà aportar un document justificatiu (certificat) de la 
compensació de les emissions generades directament durant l'execució de l'actuació 
subvencionada. 
 
 


